
Nr OR-BR.0002.10.2025 

PROTOKÓŁ Nr X/2025 

 

z dziesiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy kadencji 2024-2029 

odbytej w dniu 20 luty 2025 r. w godzinach 15,00 – 16,22 w sali posiedzeń                                  

w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

 

Uchwały podjęte na sesji: 

 

1. Nr 81/X/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

 

2. Nr 82/X/2025 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

3. Nr 83/X/2025 w sprawie uchylenia Uchwały Nr 299/XXXIII/2021 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 28 grudnia 2021r. w sprawie: ustalenia wysokości diet dla sołtysów oraz 

Przewodniczącego jednostki pomocniczej Gminy i Miasta Koziegłowy – Miasta Koziegłowy, 

Przewodniczących Zarządu jednostek pomocniczych Gminy i Miasta Koziegłowy – Dzielnic 

Miasta Koziegłowy. 

 

4. Nr 84/X/2025 w sprawie ustalenia zasad i wysokości przysługujących diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla sołtysów oraz Przewodniczącego Zarządu jednostki 

pomocniczej Gminy i Miasta Koziegłowy – Miasta Koziegłowy, Przewodniczących Zarządów 

jednostek pomocniczych Gminy i Miasta Koziegłowy – Dzielnic Miasta Koziegłowy. 

 

5. Nr 85/X/2025 w sprawie zmiany uchwały Nr 141/XXIII/2012 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 20 września 2012r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina i Miasto Koziegłowy oraz warunków                  

i zasad korzystania z tych obiektów.  

 

6. Nr 86/X/2025 w sprawie przyjęcia programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów” 

w Gminie Koziegłowy na rok 2025. 

 

7. Nr 87/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego                                          

w miejscowości Pustkowie Lgockie. 

 

8. Nr 88/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego                                        

w miejscowości Zabijak. 

 

9. Nr 89/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego                                          

w miejscowości Osiek. 
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10. Nr 90/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego                                          

w miejscowości Pińczyce. 

 

11. Nr 91/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego                                           

w miejscowości Cynków. 

 

12. Nr 92/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego                                          

w miejscowości Rzeniszów. 

 

13. Nr 93/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego                                           

w miejscowości Koziegłówki. 

 

14. Nr 94/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy i Miasta 

Koziegłowy. 

 

Podjęte uchwały wraz z raportami z głosowań stanowią załączniki 1 – 14 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad.  

 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

 

Protokolant: Urszula Dyja. 

 

Radnych obecnych na sesji: 15 (pełny skład Rady GiM).  

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

 

-     Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Ślęczka 

-     Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

-     Skarbnik GiM Pani Anna Łoniewska-Niewęgłowska 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska Pani Justyna Błońska - Ćwik 

- Radca prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 

- Przewodniczące Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza  

- Sołtysi 
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Porządek obrad Sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 299/XXXIII/2021 Rady Gminy                     

i Miasta Koziegłowy z dnia 28 grudnia 2021r. w sprawie: ustalenia wysokości diet dla 

sołtysów oraz Przewodniczącego jednostki pomocniczej Gminy i Miasta Koziegłowy – 

Miasta Koziegłowy, Przewodniczących Zarządu jednostek pomocniczych Gminy                            

i Miasta Koziegłowy – Dzielnic Miasta Koziegłowy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości przysługujących diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla sołtysów oraz Przewodniczącego Zarządu jednostki 

pomocniczej Gminy i Miasta Koziegłowy – Miasta Koziegłowy, Przewodniczących 

Zarządów jednostek pomocniczych Gminy i Miasta Koziegłowy – Dzielnic Miasta 

Koziegłowy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 141/XXIII/2012 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 20 września 2012r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina i Miasto 

Koziegłowy oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia 

Seniorów” w Gminie Koziegłowy na rok 2025. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Pustkowie Lgockie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Zabijak. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Osiek 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Pińczyce. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Cynków. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Rzeniszów. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Koziegłówki. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy                          

i Miasta Koziegłowy. 

19. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

20. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                          

w okresie międzysesyjnym.  

21. Interpelacje i zapytania Radnych.   

22.  Wolne wnioski i informacje. 

23.  Zakończenie obrad 10 Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Porządek obrad Sesji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

          Ad. pkt 1  

           Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Państwa Radnych, Pana Burmistrza, kierowników 

jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa 

Sołtysów, Panie Przewodniczące zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnicy oraz wszystkich 

zebranych.  

 

           Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych, by zalogowali się w systemie głosowań,                   

a następnie poinformowała, że zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie 

do głosowania w Sesji Rady Gminy i Miasta uczestniczy 15 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja 

jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 16,17 do protokołu. 

            Ad. pkt 2 

           Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni.  

Zapytała czy Radni będą zgłaszać wnioski w sprawie porządku obrad sesji.  

Wniosków nie zgłaszano, wobec powyższego przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

             Ad. pkt 3     

 

                Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół                            

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym                                       

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi                    

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag.  
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Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 30 stycznia 2025 roku został przyjęty                     

15 głosami „za” (jednogłośnie).  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

         Ad. pkt 4 
 

           Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków         

w składzie: 

1. Pan Rafał Zenderowski 

2. Pan Andrzej Chojnowski 

3. Pan Bartłomiej Grzybek 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

          Ad. pkt 5 

 

        Pan Rafał Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy                                     

i Miasta Koziegłowy na 2025 rok (załącznik nr 20 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 81/X/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok 

została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

       Ad. pkt 6 

 

        Pan Rafał Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej (załącznik nr 21 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 82/X/2025 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została przyjęta 

15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

       Ad. pkt 7 

 

       Pan Rafał Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały                         

Nr 299/XXXIII/2021 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 28 grudnia 2021r. w sprawie: 

ustalenia wysokości diet dla sołtysów oraz Przewodniczącego jednostki pomocniczej Gminy                   

i Miasta Koziegłowy – Miasta Koziegłowy, Przewodniczących Zarządu jednostek pomocniczych 

Gminy i Miasta Koziegłowy – Dzielnic Miasta Koziegłowy (załącznik nr 22 do protokołu).  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 83/X/2025 w sprawie uchylenia Uchwały Nr 299/XXXIII/2021 Rady Gminy                         

i Miasta Koziegłowy z dnia 28 grudnia 2021r. w sprawie: ustalenia wysokości diet dla sołtysów 

oraz Przewodniczącego jednostki pomocniczej Gminy i Miasta Koziegłowy – Miasta Koziegłowy, 
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Przewodniczących Zarządu jednostek pomocniczych Gminy i Miasta Koziegłowy – Dzielnic 

Miasta Koziegłowy została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

        Ad. pkt 8 

 

        Pan Rafał Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości 

przysługujących diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla sołtysów oraz 

Przewodniczącego Zarządu jednostki pomocniczej Gminy i Miasta Koziegłowy – Miasta 

Koziegłowy, Przewodniczących Zarządów jednostek pomocniczych Gminy i Miasta Koziegłowy 

– Dzielnic Miasta Koziegłowy ( załącznik nr 23  do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 84/X/2025 w sprawie ustalenia zasad i wysokości przysługujących diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla sołtysów oraz Przewodniczącego Zarządu jednostki 

pomocniczej Gminy i Miasta Koziegłowy – Miasta Koziegłowy, Przewodniczących Zarządów 

jednostek pomocniczych Gminy i Miasta Koziegłowy – Dzielnic Miasta Koziegłowy została 

przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 9 

 

         Pan Bartłomiej Grzybek przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały                                     

Nr 141/XXIII/2012 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 20 września 2012r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina 

i Miasto Koziegłowy oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (załącznik nr 24                            

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 85/X/2025 w sprawie zmiany uchwały Nr 141/XXIII/2012 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 20 września 2012r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina i Miasto Koziegłowy oraz warunków                         

i zasad korzystania z tych obiektów została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 10 

 

        Pan Bartłomiej Grzybek przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów” w Gminie Koziegłowy na rok 2025 (załącznik                    

nr 25 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 86/X/2025 w sprawie przyjęcia programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia 

Seniorów” w Gminie Koziegłowy na rok 2025 została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 
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        Ad. pkt 11 

 

        Pan Bartłomiej Grzybek przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                                          

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Pustkowie Lgockie ( załącznik                

nr 26 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 87/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego 

w miejscowości Pustkowie Lgockie została przyjęta 11 głosami „za”, przy 4 głosach 

wstrzymujących się („wstrzymuję się” głosowali Radni: Pan Andrzej Chojnowski, Pan Bartłomiej 

Grzybek, Pan Artur Kciuk, Pan Rafał Zenderowski). 

 

        Ad. pkt 12 

 

        Pan Bartłomiej Grzybek przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                                        

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Zabijak (załącznik nr 27                              

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 88/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego 

w miejscowości Zabijak została przyjęta 11 głosami „za”, przy 4 głosach wstrzymujących się 

(„wstrzymuję się” głosowali Radni: Pan Andrzej Chojnowski, Pan Bartłomiej Grzybek, Pan Artur 

Kciuk, Pan Rafał Zenderowski). 

 

        Ad. pkt 13 

 

        Pan Bartłomiej Grzybek przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                                           

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Osiek  ( załącznik nr 28                              

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 89/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego 

w miejscowości Osiek została przyjęta 11 głosami „za”, przy 4 głosach wstrzymujących się 

(„wstrzymuję się” głosowali Radni: Pan Andrzej Chojnowski, Pan Bartłomiej Grzybek, Pan Artur 

Kciuk, Pan Rafał Zenderowski). 
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Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk zabrała głos odnośnie wstrzymujących                          

się od głosu Radnych. Głosowanie dotyczyło tego, aby w miejscowości Osiek nasze działki rolne 

sprzedać po cenach budowlanych, więc głosy wstrzymujące się są niezrozumiałe.  

Radny Pan Rafał Zenderowski odparł, że głosy te wynikają z oczekiwania na pisemne wyjaśnienia, 

na  zapytania Klubu Radnych, dotyczące wszystkich działek.  

Pani Przewodnicząca oznajmiła, że jest to niegospodarna postawa, gdyż działki warte w tym 

momencie 20 tys. zł będzie można sprzedać za 200 tys. zł.  

Pan Bartłomiej Grzybek dodał, że Radni nie głosowali „przeciw”, ale w oczekiwaniu                                          

na odpowiedź wstrzymali się od głosu. 

 

        Ad. pkt 14 

 

        Pan Artur Chojnowski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu 

obszaru położonego w miejscowości Pińczyce (załącznik nr 29 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 90/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego 

w miejscowości Pińczyce została przyjęta 11 głosami „za”, przy 4 głosach wstrzymujących się 

głosach („wstrzymuję się” głosowali Radni: Pan Andrzej Chojnowski, Pan Bartłomiej Grzybek, 

Pan Artur Kciuk, Pan Rafał Zenderowski). 

 

        Ad. pkt 15 

 

        Pan Andrzej Chojnowski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                                        

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Cynków (załącznik nr 30                                 

do protokołu). 

 

Pani Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy działki w Cynkowie, na której 

są już wybudowane budynki mieszkalne oraz gospodarcze i przez kiedyś popełniony błąd na tym 

terenie dopuszczona jest tylko zabudowa dla celów kultu religijnego. W dniu dzisiejszym 

prostujemy tą pomyłkę, gdyż mieszkaniec chce tam wybudować przydomową oczyszczalnię 

ścieków, a na ten moment nie może. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 91/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego 

w miejscowości Cynków została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 16 

 

      Pani Przewodnicząca zabrała głos odnośnie kolejnego projektu uchwały dotyczącej 

miejscowości Rzeniszów. Doszło tutaj do  podobnej pomyłki jak w przypadku miejscowości 
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Cynków, odnośnie terenów kultu religijnego. Dlatego błąd ten trzeba wyprostować, by na działce 

tej mógł powstać plac zabaw. 

 

Pan Andrzej Chojnowski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu 

obszaru położonego w miejscowości Rzeniszów (załącznik nr 31 do protokołu). Radni nie wnosili 

uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 92/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego 

w miejscowości Rzeniszów została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 17 

 

        Pan Andrzej Chojnowski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                                             

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Koziegłówki (załącznik nr 32                       

do protokołu). 

Pan Rafał Zenderowski zwrócił się z prośbą, by w związku ze złożonym protestem i petycją 

mieszkańców Koziegłówek, do czasu spotkania z potencjalnym inwestorem, nie podejmować 

pochopnych decyzji, bądź odrzucenie uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 93/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego 

w miejscowości Koziegłówki została przyjęta 11 głosami „za”, przy 4 głosach przeciwnych 

(„przeciw” głosowali Radni: Pan Andrzej Chojnowski, Pan Bartłomiej Grzybek, Pan Artur Kciuk, 

Pan Rafał Zenderowski). 

 

        Ad. pkt 18 

 

        Pan Andrzej Chojnowski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                                          

do sporządzenia planu ogólnego Gminy i Miasta Koziegłowy (załącznik nr 33 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 94/X/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy i Miasta 

Koziegłowy została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 19 

 

    Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym, a mianowicie: 
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− jedną z wiodących uchwał podejmowanych w dniu dzisiejszym jest uchwała o zmianie 

uchwały budżetowej, a przesunięcie terminu posiedzenia Rady Gminy i Miasta związane jest 

ze złożeniem wniosku dla działalności w zakresie odnowy wsi. W dniu jutrzejszym 

pracownicy tuż po podpisaniu przez Panią Przewodniczącą uchwał, złożą wniosek w Urzędzie 

Marszałkowskim. Chcemy, by Gmina Koziegłowy rozwijała się w sposób prawidłowy; 

− pięćdziesiąt cztery pary z Gminy i Miasta Koziegłowy obchodziły jubileusz 

pięćdziesięciolecia pożycia małżeńskiego, a więc kontynuowane były obchody tych 

wyjątkowych rocznic; 

− w dniu 31.01.2025 r. odbył się bal studniówkowy Liceum Ogólnokształcącego                                            

w Koziegłowach, w którym jako przedstawiciel organu prowadzącego uczestniczył           

Sekretarz Pan Krzysztof Bąk. Tegorocznym maturzystom życzymy sukcesów w egzaminach 

maturalnych. Jesteśmy niewielką gminą, prowadzącą lokalne liceum, a wyniki egzaminów                 

są godne podziwu, dlatego zachęcamy przyszłych kandydatów do wzięcia udziału                                   

w kolejnych naborach; 

− odbyło się spotkanie z Kołem Gospodyń Wiejskich w Mysłowie, w którym uczestniczyli                       

Pan Sekretarz Krzysztof Bąk oraz Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Serdeczne podziękowania skierował dla jednostki OSP Mysłów i Rady Sołeckiej w Mysłowie, 

którzy dokonali remontu Remizy OSP, dzięki czemu służyła będzie na kolejne długie lata; 

− odbyły się negocjacje z oddziałem Tauronu „Nowe Technologie” – samorząd płaci                              

za konserwację opraw oświetleniowych na rzecz tego podmiotu. Niewielka regulacja 

związana z kosztami stałymi oraz ze wzrostem cen,  miejmy nadzieję, że spowoduje tak jak 

do tej pory dobrą jakość dbałości o infrastrukturę, która jest w rękach Tauronu. Omawialiśmy 

ten temat z Państwem Sołtysami, Komisja Gospodarcza oraz Komisja Wspólna również 

poruszała ten temat na posiedzeniach.  Jesteśmy po wyborze oferty na wymianę oświetlenia 

ulicznego na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Pomimo starań, nie udało się podpisać 

umowy z Tauronem „Nowe Technologie”, dotyczącej przejęcia majątku, będącego w rękach 

tego podmiotu. Zmiany oświetlenia ulicznego wykonywane będą wyłącznie za 90% środków 

pochodzących z Polskiego Ładu-majątku Gminy i Miasta Koziegłowy. Liczymy, że Tauron 

„Nowe Technologie” w ramach eksploatacji, utrzymania i konserwacji będzie sukcesywnie 

wymieniał lampy tauronowskie na nowe. Zachęcał do kontaktu z pracownikami Referatu 

Inwestycji z Panem Przemysławem Kołodziejczykiem oraz z Panią Violettą Solarczyk, którzy 

mają rozeznanie obwodów i miejscowości oraz co do 380 opraw oświetleniowych gminy, 

które w ciągu 60 dni będą wymienione. Plany budowy nowego oświetlenia ulicznego 

wymagają kompletnej dokumentacji projektowej, zgód wszystkich osób i instytucji, przez 

które sieć miałaby przebiegać. Dotyczy to zarówno nowych stanowisk słupowych oraz 

dobudowy tzw. piątego kabla. Rozmawiamy również na temat dobudowy pojedynczych 

opraw oświetleniowych na aktywnych już słupach przy istniejącym piątym kablu. Dobra 

współpraca pomiędzy firmą konserwującą, Sołtysami oraz Radnymi zawsze pozwala                             

na wymianę od kilku do kilkunastu lamp lub dobudowę na istniejącej infrastrukturze; 

− odbyła się roczna odprawa służbowa Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie, w której 

uczestniczył Sekretarz Pan Krzysztof Bąk; 

− złożone zostały nowe wnioski na rzecz Związku Powiatowo-Gminnego „Jedźmy razem”. 

Gmina Koziegłowy zawnioskowała o 2 nowe samochody 33 osobowe, co pozwoli na lepszą 

funkcjonalność. Od stycznia br. wprowadzony został bilet ulgowy dla emerytów, którzy będą 
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mogli podróżować na wszystkich trasach Związku Powiatowo-Gminnego za 2 zł. Po ilości 

sprzedawanych biletów można stwierdzić, iż decyzja ta spełnia oczekiwania; 

− dokonana została zmiana koordynatora klastra energetycznego- jesteśmy na etapie procedury 

przetargowej warunkowego postępowania, dotyczącego zadania na 54 mln zł w naszym 

powiecie, a 14 mln zł dla wsparcia zadań beneficjentów indywidualnych na budowę 

fotowoltaiki, pomp ciepła i magazynów energii. 17 obiektów użyteczności publicznej będzie 

wyposażone w pełni zautomatyzowaną instalację fotowoltaiczną, która zostanie 

wykorzystywana pod potrzeby wszystkich budynków użyteczności publicznej. W Szkole 

Podstawowej w Pińczycach zainstalowana będzie pompa gruntowa. Rozstrzygnięcie nastąpi 

na przełomie maja i czerwca. Rozpoczęliśmy warunkowy proces postępowania                                            

z koordynatorem klastra energii- firmą Enviterm – który zakończył się pozytywną oceną 

horyzontalną przed ułożeniem ostatecznej listy rankingowej; 

− miało miejsce Walne Zebranie Spółki Wodnej. Niestety tylko jedna miejscowość z terenu  

Gminy i Miasta Koziegłowy należy do Spółki. Samorząd gminy przekazuje podziękowania 

oraz dotację w wysokości 100 000 zł dla spółki częstochowskiej, która czuwa nad pracami 

melioracyjnymi, remontowymi oraz wybiciowymi w innych miejscowościach. W tej sprawie 

można kontaktować się z Panią kierownik Justyną Błońską-Ćwik, która koordynuje prace                      

z poziomu gminy przy współpracy z zarządem gminnym. Podziękowania skierował dla Pani 

Zofii Wielgus, całego zarządu i członków spółki, dzięki którym możemy realizować pierwszą 

pomoc w zakresie sytuacji wyjątkowych, jeżeli chodzi o urządzenia melioracji szczegółowej; 

− odbyło się spotkanie sołeckie w Ośrodku Wypoczynkowym Zacisze. Podziękował Państwu 

Sołtysom za zaangażowanie i integrację. Godzinę przed najbliższą Sesją Gminy i Miasta 

Koziegłowy jesteśmy do dyspozycji w kwestii spotkań dotyczących spraw bieżących, 

omawianych z kierownikami i dyrektorami; 

− na najbliższej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy podejmowana będzie uchwała                                   

o przystąpieniu lub nieprzyjęciu przystąpienia do funduszu sołeckiego. Mamy nadzieję,                     

że po ocenie Państwa Sołtysów jako organu pomocniczego, samorząd Gminy i Miasta 

Koziegłowy podejmie stosowną decyzję. Co roku środki z budżetu w wysokości 1mln. zł. 

były wydatkowane na bieżące i inwestycyjne wydatki sołectw; 

− Stowarzyszenie Emerytów i Rencistów Gminy i Miasta Koziegłowy, które istnieje od 2017 r. 

rośnie – aktualnie liczy 301 członków. Odbyło się Walne Zebranie Zgromadzenia, w którym 

uczestniczył wraz z Panem Sekretarzem. Życzył dalszych aktywności, determinacji oraz 

sukcesów; 

− w Klubie Seniora, nad którym czuwa Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys, liczba osób jest 

maksymalna. Mamy nadzieję, że oferta, którą sporządziliśmy spełni plany i oczekiwania 

uczestników; 

− w Gminie i Mieście Koziegłowy mamy coraz więcej osób starszych, samotnych. Staramy                     

się otoczyć ich jak najlepszą opieką poprzez Ośrodek Pomocy Społecznej, pracowników 

socjalnych oraz wsparcie socjalne. Prosimy o dalszą wzajemną współpracę, aby nikogo w tym 

wsparciu nie pominąć; 

− budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Lgocie Górnej, pomimo korekty 3 wniosków osób 

prywatnych dotyczących przebiegu sieci, odbywa się w sposób niezakłócony. Mamy nadzieję, 

że w stosownych terminach kolejna miejscowość będzie miała możliwość podłączenia                          

się do sieci kanalizacji sanitarnej. Gmina i Miasto Koziegłowy w ramach środków                                    
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z Regionalnego Programu Operacyjnego złożyła wniosek w zakresie Krajowego Planu 

Odbudowy o dofinansowanie dla budowy sieci kanalizacyjnej w miejscowości Lgota Górna, 

Lgota Nadwarcie. Na 69 wniosków znajdujemy się na 14 pozycji, jednak tylko 9 wniosków 

uzyskało dofinansowanie. Na województwo Śląskie w ramach Krajowego Planu Odbudowy 

przewidziano 45 mln zł, co jest kwotą niewielką. Odbyła się rozmowa z Wicemarszałkiem 

Województwa Śląskiego na temat dodatkowych środków, które wesprą działania Krajowego 

Planu Odbudowy; 

− w najbliższym czasie będzie ogłoszone dwucykliczne spotkanie związane z Gminnym 

Programem Rewitalizacji, w tej sprawie można kontaktować się z Referatem Inwestycji. 

Prosił, aby te 7 miejscowości, które były przyjęte na ostatniej sesji Rady Gminy Koziegłowy 

w ramach przystąpienia do opracowania gminnego programu rewitalizacji były obecne. Będą 

stwarzane możliwości doprecyzowania dokumentu pn. Strategia w ramach gminnego 

programu rewitalizacji, który będziemy przyjmować dla zadań zgłaszanych i realizowanych 

przez Gminę i Miasto Koziegłowy; 

− złożony będzie wniosek do Inicjatywy Sołeckiej, odnośnie programu Sportowa Polska 

Marszałek Województwa Śląskiego robi rozpoznanie wśród samorządów na temat potrzeb                 

w tej dziedzinie. Mamy kilka obszarów i będziemy chcieli sukcesywnie je podawać ramach 

naborów do Sportowej Polski. Dofinansowanie wynosi 40% środków ministerialnych przy 

60% środków własnych gminy, więc warto w przyszłości skorzystać z programu; 

− od miesiąca działa Centrum Usług Wspólnych, w którym od poniedziałku do soboty 

prowadzone się różnorodne zajęcia. Dziękujemy tym, którzy z tej możliwości już skorzystali 

i zachęcamy wszystkich do skorzystania z dostępnych ofert; 

− został zakończony, rozliczony i przesłany do Urzędu Wojewódzkiego proces inwestycyjny 

dla żłobka z programu Maluch +. Jesteśmy w drugiej fazie modułu Malucha +, czyli realizacji 

zadania i mamy nadzieję, że liczba naszych podopiecznych z miesiąca na miesiąc będzie rosła, 

a miesiąc wrzesień będzie skompletowany 43-48 podopiecznymi. Zachęcamy do śledzenia 

strony Centrum Usług Wspólnych, strony Kina za Rogiem jak również Żłobka. Gratulujemy 

Pani Dyrektor Żłobka Dagmarze Radosz i życzymy, aby żłobek w dalszym okresie tak pięknie 

się rozwijał; 

− uruchomiony został blok żywieniowy w przedszkolu w Starej Hucie, dzięki czemu nie trzeba 

pokonywać tylu kilometrów w celu dowozu żywności, za co złożył podziękowania dla 

samorządu Gminy i Miasta Koziegłowy. Dzisiejsza zmiana w uchwale budżetowej 

spowoduje, że zostanie zakupiony piec konwekcyjny dla tej placówki; 

− nabyliśmy od Skarbu Państwa grunt rolny w miejscowości Osiek – 3,40 ha, który w sposób 

zgodny z układem geodezyjnym zostanie podzielony i wytyczony. Będzie mogło powstać 27-

30 działek w ramach gminnego obszaru. Prace nad nabyciem trwały prawie 7 lat, niemniej 

jednak skutecznie przeszliśmy proces komunalizacji. Drugą sprawą w kwestii komunalizacji 

jest miejscowość Gniazdów, gdzie na skrzyżowaniu między ulicą Słoneczną, a Woźnicką 

znajduje się pustostan, który od kilku dni jest własnością Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Materiał z rozbiórki zostanie sukcesywnie zagospodarowany w odpowiednim czasie; 

− Gmina i Miasto Koziegłowy przystąpiła do sporządzenia ogólnego planu, który obowiązkowo 

narzuca nam ustawa. Po przyjęciu uchwały będą publiczne obwieszczenia i konsultacje oraz 

będzie 2 miesięczna możliwość składania wniosków dla każdego mieszkańca, który będzie 

chciał w jakikolwiek sposób dysponować swoją nieruchomością. Takich wniosków mamy 
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złożonych już ponad 4400, które dotyczyły dokumentu pn. Studium uwarunkowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy. Stanie się on dokumentem nieobowiązującym, 

a będzie to ogólny plan zagospodarowania, stąd prośba o wnikliwą i szczegółową współpracę. 

Gdy powstanie plan ogólny, będzie rzutował na rozwój gospodarczy i wyzwania, jeżeli chodzi 

o cele infrastrukturalne; 

 

W nawiązaniu do wypowiedzi Burmistrza Radny Pan Leonard Jagoda zwrócił się z pytaniem, 

dlaczego nastąpiła zmiana koordynatora klastra energetycznego, który odpowiada                                             

za przygotowanie przetargu. Zmiana może istotnie wpłynąć na opóźnienie prac. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że wszystkie wnioski złożone zostały w terminie, trafiły                                   

do Ministerstwa Rozwoju i nie ma mowy o żadnych opóźnieniach. Na ten moment nie ma 

ostatecznej listy rankingowej. Jesteśmy po tzw. ocenie horyzontalnej i mamy duże szanse                             

do pozyskania tych środków. Nasz program przygotowywał obecny koordynator, a mianowicie 

firma Enviterm, z którą będziemy jeszcze niejednokrotnie współpracowali. Jeżeli chodzi                                 

o subregion województwa śląskiego wyszło nam to na dobre, gdyż nawet powiat częstochowski 

się wycofał, ponieważ nie przeszedł oceny horyzontalnej. Możemy warunkowo rozpoczynać nasze 

działania. 

Następnie Pan Burmistrz poruszył kwestię drogi wojewódzkiej nr 789 – te dwa postępowania 

przetargowe są w aktywności. Coraz więcej podmiotów zadaje pytania, stąd pracownicy Urzędu 

Wojewódzkiego musieli przełożyć termin otwarcia ofert. Na oba postępowania są zapewnione 

środki finansowe, w tzw. przedmiarach i kosztorysach. Na pewno zadanie przebudowa                                      

i modernizacja jest przewidywane na dzień 7 marca. Natomiast jeżeli chodzi o trasę DK-91 

przeszliśmy na drugą nitkę, przez co są ograniczenia i objazdy. Wykonawca robi wszystko,                           

aby jak najszybciej zlikwidować te utrudnienia, nad czym czuwa Radny Pan Marek Kawalec, 

który jest w stałym kontakcie z wykonawcami. Prace przebiegają bez opóźnień. 

 

Radny Pan Marek Kawalec zwrócił uwagę, że droga leśna w Siedlcu Małym jest poza 

kwalifikacją, natomiast drogą tą odbywa się objazd, również samochodów powyżej 3,5 tony,                       

co zagraża lokalnemu ruchowi. Samochody notorycznie pozostawiane są na poboczu, dlatego 

poprosił żeby przyjrzeć się tej sytuacji, by za chwilę drogi gminne nie były w gorszym stanie. 

 

Radny Pan Jacek Sularz odniósł się do tematu pozostawiania samochodów na poboczu, 

zauważając, iż w Siedlcu Małym dzieje się tak już od kilku lat. 

 

Pani Przewodnicząca nadmieniła, że problemem tym powinny zająć się odpowiednie jednostki. 

 

         Ad. pkt 20 

 

               Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 30 stycznia 2025 r. podejmowane działania to: 

− przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady oraz wspólnego posiedzenia Komisji; 

− praca nad materiałami sesyjnymi. 
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Do Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

− petycja Radnego Pana Rafała Zenderowskiego, Sołtysa oraz mieszkanki Koziegłówek 

zawierająca sprzeciw do podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowości 

Koziegłówki.  Petycja została przekazana Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

− protest mieszkańców Koziegłówek, którzy nie wyrażają zgody na zmianę statusu działek 

położonych między ulicami Cichą i Spokojną w Koziegłówkach. 

Odnosząc się do pisma Pani Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Pana Rafała 

Zenderowskiego, iż żałuje, że Panie składające protest wyszły tuż po głosowaniu. Podziękowania 

skierowała dla wszystkich Radnych za głosy przychylne. Inwestor na dzień dzisiejszy chce 

zainwestować kilkanaście mln zł, aby uruchomić studnię głębinową wody mineralnej.                                   

Po rozmowie z inwestorem i prezesem istnieje obawa, że przez protesty Pań, które chcą, aby                           

w tym miejscu były hodowle kóz, a co za tym idzie może powstać biogazownia – mieszkańcy 

Koziegłówek nie będą zadowoleni. 

 

Pan Rafał Zenderowski wyjaśnił , że jego apel był spowodowany tym, iż chciałby, aby mieszkańcy 

Koziegłówek mieli możliwość rozmowy z inwestorem, by uspokoić ich obawy. 

 

Pani Przewodnicząca nadmieniła, iż uchwała mogła zostać przyjęta na poprzedniej sesji, jednak 

na jego prośbę została przesunięta, za zgodą Pani Przewodniczącej, Pana Burmistrza i Radnych. 

Na przeanalizowanie obaw, za i przeciw był cały miesiąc. Rolą Radnego jest to, aby każdemu 

mieszkańcowi Koziegłówek wytłumaczyć, że inwestycja, która jest tam planowana jest mniejszym 

złem. 

 

Radny Pan Leonard Jagoda zgłosił uwagę techniczną dotyczącą biogazowni. Aby wytworzyć gaz, 

który zamieniany jest na palną energię, potrzebny jest wsad. Tym wsadem jest 500 ha kukurydzy 

poddawanej procesowi, więc nasuwa się pytanie po co ją robić w oddaleniu o tyle kilometrów,                    

co jest nielogiczne, więc nie straszmy mieszkańców biogazownią. 

 

Pani Przewodnicząca nadmieniła, że nie jest to w żadnym wypadku straszenie, ale inwestor mówił 

o tym wyraźnie.  

 

Pan Burmistrz zabierając głos w tym temacie, wspomniał, że z obserwacji gospodarczych                                 

i ekonomicznych, wszyscy wiemy jakie ogromne parcie występuje na budowę tego rodzaju 

urządzeń. To tylko i wyłącznie nasze postrzeganie, że biogazownia wiąże się z odorem, nawet 

firma Enviterm specjalizująca się w tego rodzaju urządzeniach ma doświadczenie , i nie jest tak 

do końca.  

 

Do Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

 

− Radnej Pani Grażyny Sitek popierające wniosek dotyczący zmiany zagospodarowania działki 

nr 374/1 w Rzeniszowie należącej do Kółka Rolniczego w Rzeniszowie. Zmiana ta została 

ujęta w projekcie uchwały podjętej w dniu dzisiejszym; 
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− wniosek mieszkanki Koziegłówek o zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego. 

Zgodnie art. 31.ust 1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym pismo zostało 

przekazane wg. właściwości do Burmistrza GiM Koziegłowy, który prowadzi rejestr planów 

miejscowych oraz wniosków o ich sporządzenie lub zmianę,  

− interpelacja Radnego Pana Bartłomieja Grzybka o ustawienie lustra drogowego na 

skrzyżowaniu przy ul. Jagodowej. Interpelacja została przekazana Panu Burmistrzowi, celem 

udzielenia odpowiedzi i realizacji tego przedsięwzięcia. 

 

Do wiadomości Rady wpłynęły pisma:  

 

− pismo Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Myszkowie o udzielenie 

wsparcia finansowego w kwocie 30.000 zł. z przeznaczeniem na modernizację stanowiska 

kierowania Komendanta Powiatowego. Pani Przewodnicząca nadmieniła, że pismo budzi 

mieszane odczucia. 

Pan Burmistrz nadmienił, że pismo to będzie procedowane w marcu. Wspólnie z powiatem 

myszkowskim, wszystkimi gminami jesteśmy współodpowiedzialni za zarządzanie 

kryzysowe oraz stanowisko kierowania i chcielibyśmy przyczynić się, by takie stanowisko 

zostało stworzone właśnie w Komendzie Powiatowej, abyśmy nie musieli powtarzać tych                      

5 czy 6 procedur zarządzania kryzysowego.  

Pani Przewodnicząca wspomniała, że Straż Powiatowa nie dołożyła nam nigdy do żadnego 

samochodu ani wsparcia.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, iż zgodnie z ustawą o ochronie ludności mamy narzuconych wiele 

wyzwań oraz obowiązków i jednym z nich jest to, że możemy połączyć siły oraz środki                             

i stworzyć takie centrum z prawdziwego zdarzenia; 

 

− apel Gminy Kozłowo o udzielenie wsparcia finansowego na odbudowę Szkoły Podstawowej 

w Szkotowie, która spłonęła w pożarze w styczniu bieżącego roku.  

 

       Ad. pkt 21 

 

       Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

 

Radny Pan Bartłomiej Grzybek zwrócił się do Pana Burmistrza odnośnie złożonej interpelacji                     

z dnia 11.10.2024r. dotyczącej postawienia znaku zakazu dla samochodów ciężarowych                                 

z ograniczeniem dla mieszkańców na ul. 3 Maja w miejscowości Koziegłowy. Mieszkańcy                          

są bardzo zadowoleni z postawionych znaków, co znacząco poprawiło bezpieczeństwo, za co 

podziękował. 

 

       Ad. pkt 22 
 

   W wolnych wnioskach zabierali głos: 

 

Radny Pan Michał Kubalski podziękował za zwołanie sesji tydzień wcześniej niż wynika                         

to z harmonogramu oraz wszystkim Radnym za poparcie zmian w budżecie, jak również  

zabezpieczenie środków na budowę boiska wielofunkcyjnego w dzielnicy Rosochacz – jest to 
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wymóg regulaminu w ramach Inicjatywy Sołeckiej, w ramach której ubiegamy się                                             

o współfinansowanie tego przedsięwzięcia. 

 

Ad. pkt 23 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady dziesiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując Radnym oraz 

zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady dziesiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła 

     Urszula Dyja. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


